
Čemu zakopavati
štore? {

V prvi številki Naše komune v lehi 1987 ste
objavili prijetno napisan članek Skupen nastop
dvch tozdov Ljubljanskih mlekarn.

Spotaknil sem se ob vsebino zadnjega odstavka,
kjer so številčno prikazana opravljena zemeljska
dela. Nikakor ne zadeva moja kritika obseg ali
kvaliteto opravljenih del. Ne. Pač pa nesmiselno
kopanje 1000 m jam, v katere so nato zakopavali
štore in korenine posekanega drevja. Nekdaj, sam
se tega še dobro spominjam, so tudi kmetje izko-
pavali štore dreves. A ne zato, da bi jih nato
ponovno zakopavali, temveč da so kurili z njimi.
Mar smo danes prebogati ali prebahati, da bi
lesno maso štorov in korenin koristno izrabili kot
gorivni material. Poznano nam je celo, da imamo
v naši občini obrtnika, ki izdeluje iz lesnih odpad-
kov kuriine brikete. Mar omenjena zavržena les-
na masa zanj ne predstavlja ustrezne surovine?
Kakorkoli že, kupujemo za drag denar slabe vrste
premogov z vsebnostjo trdih, negorljivih snovi
tudi do 25%. Štori in korenine so prav gotovo
čistejše gorivo, vsaj kar se tiče primesi. Pa tudi
žvepla ne vsebujejo. Ob vsem razmišljanju me
poimensko zanima krivec ali krivci za omenjeno
negospodarno ravnanje in kaj je bil vzrok zanj.
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